
 1

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 10. 2005 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
    
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    18.30 h  
 
   
Prítomní:           29 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomní:          Eva Tomanová – ospravedlnená                                    
           Michal Dobiáš - ospravedlnený 
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                              PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
                              Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostliv. o občana  
                              Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                          
                              Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia  
           Ing. Marián Kobárik – riaditeľ SMM, p. o., Prievidza 
           Peter Paulík – riaditeľ KaSS                               

         Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD–DPD Prievidza  
                              Ján Detko – odborný referent AIS 

                    Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
           Jana Gatialová – referent správy nehnut. Majetku 
                     Ing. Petra Briatková – referent pre rozpočet a financie 
           Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru daní, popl., obch. a služ. 
           Ing. Monika Šnircová – referent pre komunál. odpad. hospod. 
           V. Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity 
           Ing. Vladimíra Richterová – referent životného prostredia 
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 - 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, 
regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že 
na začiatku rokovania za účasti 28 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania 
a rokovania schopné. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením 

pracovného predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  
Ing. Mgr. Jozef Kobela, Ing. Milan Dérer, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Mgr. 
Michal Mladý, zástupca primátora mesta; Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. 
Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený –        
Mikuláš Ďurják a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Jana  Vršková 
a MUDr. Gabriel Šimko, MPH. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do 
návrhovej komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
JUDr. Katarína Macháčková – predsedníčka,  
Milan Budáč – člen,  
Mgr. Eva Henčelová – člen.  
 
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 309/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:  27 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal návrhovú komisiu, aby 
zaujala svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a 
návrh programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené 
všetkým poslancom MsZ.  
V ďalšej časti rokovania MsZ primátor mesta prítomných oboznámil s programom 
MsZ v Prievidzi. 
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1. Otvorenie   
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ   
3.   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a zamestnancov útvaru 

hlavného kontrolóra na I. polrok roku 2006 
4. Správa o použití finančných prostriedkov v MHD Prievidza  
5.   Návrh na II. úpravu rozpočtu DD – DPD v Prievidzi pre rok 2005  
6.   Návrh na II. úpravu rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2005 
7.   Návrh I. úpravy rozpočtu príspevkovej organizácie SMM Prievidza na rok 2005  
8.   Návrh na V. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005 
9.   Návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 57/2001 o nakladaní s KO na území mesta 

Prievidza 
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10.  Návrh na názov novej ulice na území mesta Prievidza  
11.  D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v  (15.00 h  –  16.00 h) 
12.  R ô z n e 
13.  I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
14.  Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 12 –  „   R ô z n e   “ 
1) Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 
2) Návrh Doplnku č.1 k VZN mesta č. 52/2000 o MESTSKEJ 

 POLÍCII MESTA PRIEVIDZA 
3) Žiadosti o odpredaj nehnuteľností 
4) Vyradenie hmotného majetku z evidencie majetku mesta 
5) Zrušenie príspevkovej organizácie SMM Prievidza a zriadenie s.r.o. 
6) Informácia o vyhodnotení verejnej súťaže v tepelnej energetike 
7) Informácia o možnosti zriadenia hospicu na území mesta Prievidza 
8) Dotazník na vykonanie prieskumu sociálnej situácie seniorov 
9) Informácia o liste VNG Leipzig – akcie PTH, a.s. 
10) Dobudovanie parkoviska na Ul. J. I. Bajzu 
11) Informácia o rokovaniach s investormi so záujmom o výstavbe bytov 
12) Informácia o slnečných kolektoroch a možnostiach ich využitia 

 na objektoch mesta 
13) Informácia o  štúdii „Pešia zóna Ul. A. Hlinku 
14) Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o finančný príspevok 
15) Návrh na zmenu zapisovateľky finančnej komisie MsZ 
16) Termín mimoriadneho MsZ 
17) Delegovanie zástupcu mesta do Rady školy 
18) Stanovisko Komisie pre uplatňovanie úst. zák. č. 357/2004 Z.z. 
19) Informácia o otvorení mimoúrovňovej križovatky dňa 10. 11. 2005 
20) Nemocnica s poliklinikou Bojnice – investičné zámery 
21) Výstavba umelej trávnatej hracej plochy 
22) Žiadosť HBK o finančný príspevok na rok 2005 
 
 

V ďalšej časti zasadnutia na doplnenie programu neboli žiadne návrhy, 
zasadnutie  mestského zastupiteľstva sa riadilo schváleným programom.     

K predloženému programu mestského zastupiteľstva prijalo MsZ uznesenie č. 
310/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

–  k bodu  2 – 
„Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, prítomných oboznámila          

so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta Prievidza k plneniu uznesení MsZ 
v Prievidzi, ktoré boli vyhodnotené jednotlivými zodpovednými pracovníkmi MsÚ 
v Prievidzi. Vyhodnotenie uznesení MsZ podlieha kontrole hlavného kontrolóra 
v zmysle článku IX. Rokovacieho poriadku MsZ v Prievidzi.  
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Hlavná kontrolórka mesta informovala, že v predloženom materiáli sú 
vyhodnotené všetky uznesenia za roky 1997 – 2005, z toho 18 uznesení, ktoré boli 
prijaté sú vyhodnotené a navrhnuté na vypustenie zo sledovania. V časti V. materiálu 
je uznesenie, ktoré sa ruší a v časti VI. materiálu sú dve uznesenia na opravu. Z 
uznesení, ktoré sú navrhnuté na vypustenie zo sledovania boli vyhodnotené 
a splnené, útvar hlavného kontrolóra skontroloval uznesenie č. 124/II./05 zo dňa    
26. 4. 2005, ktoré sa týka odpredaja nehnuteľností v k. ú. Prievidza, na Ul. T. 
Vansovej, zastrešeného autobusového nástupišťa, lavičiek a príslušenstva 
a pozemkov pod stavbou,  pre spoločnosť ADVANCE, a.s., so sídlom v Žiline, za 
účelom prevádzkovania autobusovej stanice, za cenu 1,- Sk s podmienkou zriadenia 
vecného bremena na zachovanie účelu využitia nehnuteľností výlučne ako 
autobusovej stanice mesta Prievidza, so zriadením predkupného práva v prospech 
mesta za tých istých podmienok a so zriadením vecného bremena s právom 
prechodu pre peších a prejazdu motorovými vozidlami po parc. č. 2369 a 2372/1 
k nehnuteľnosti na parc. č. 2372/2 , 2368 a 2375/5 s tým, že kupujúci sa zmluvne 
zaviaže , že náklady na prevádzkovanie autobusovej stanice nebudú premietnuté do 
cien cestovného v MHD v meste Prievidza. 
Uzneseniami bol schválený predaj nehnuteľností – autobusovej stanice 
a prislúchajúcich pozemkov pre spoločnosť ADVANCE, a.s., Žilina s podmienkou 
zriadenia vecného bremena, predkupného práva v prospech mesta a so záväzkom 
kupujúceho, že náklady na prevádzkovanie autobusovej stanice nebudú premietnuté 
do cien cestovného v MHD. Kúpna zmluva bola uzatvorená so zapracovanými 
podmienkami. 

    Ďalej bolo skontrolované uznesenie č. 266/II. – bod c)/05, ohľadom spustenia 
bezplatnej skúšobnej doby sociálneho taxíka. Po kontrole sa zistilo, že za dobu 
bezplatnej skúšobnej dobe požiadali o prepravnú službu dvaja občania mesta 
Prievidza. 

Ďalej útvar hlavného kontrolóra skontroloval uznesenie č. 268/II./05, ktoré sa 
týkalo schválenia vyradenie majetku  mesta v obstarávacej cene 1 525 931,- Sk. 
Majetok bol vyradený z evidencie majetku mesta a  spoločnosti TEZAS, s. r. o., 
uskutoční jeho fyzickú likvidáciu. 

Ing. Jana Michalíčková povedala, že útvar hlavného kontrolóra (ÚHK) 
skontroloval i dve uznesenia, ktoré neboli vyhodnocované, a to  uznesenie č. 270/05 
zo dňa 23. 8. 2005 ohľadom vyhlásenia obchodnej súťaže na návrh o odpredaji 
pozemku. Víťazom sa stal p. Róbert Flimel s manželkou, ktorí na tomto pozemku 
chcú vystavať garáž. ÚHK skontroloval uzatvorenú zmluvu, podmienky v nej 
stanovené boli splnené. 

Tiež bolo skontrolované uznesenie č. 275/05 zo dňa 23. 8. 2005 ohľadom 
predaja pozemku pod miestnou komunikáciou pre Slovenskú správu ciest so sídlom 
v Bratislave. Ide o pozemok pod mimoúrovňovou križovatkou, križovanie ciest I/64 
a III/ 05062.  

K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu, a zároveň požiadal prítomných o ich prípadné pripomienky alebo návrhy. 
 Poslankyňa Helena Dadíková požiadala o informáciu ohľadom uznesenia  
č. 114/III./04, v akom stave je záležitosť ohľadom výstavby závodu na likvidáciu TKO 
spoločnosťou JABA, s. r. o. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval prítomných, 
že na rokovaní MsR sa uskutočnilo rokovanie so spoločnosťou JABA, s. r. o. 
Záujemca musí predložiť licenciu na vykonávanie tejto činnosti. Pokiaľ túto licenciu 
nepredloží, rokovania s týmto investorom sa pozastavia. Záujem prejavili aj iní 
zahraniční investori. Pokiaľ sa nájde iný zmluvný investor, uznesenie č. 114/III./04 
bude bezpredmetné a Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, podá  návrh na zrušenie.  
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 Ďalej požiadala o informáciu k uzneseniu 168/II./05 o uzatvorení zmluvy 
s Regionálnym obchodným centrom o odkúpení bytových jednotiek a parkovacích 
miest v objekte Regionálneho obchodného centra. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta,  
uviedol, že byty v objekte R. O. C. sú v poslednej etape úprav, toho času sa upravuje 
okolie a budujú sa parkovacie miesta v areáli objektu. S bytmi nakladá firma R. O. C. 
Má pripravených niekoľko alternatív a to: 

1.)  prenájom 
2.)  odpredaj 
3.)  spojenie odpredaja s prenájmom 
4.)  byty prevezme mesto -  uzatvorí zmluvu s bankou DEXIA o poskytnutie 

finančných prostriedkov tak, aby  v prvých troch rokoch nájomník splácal iba 
úrok a po troch rokoch začal splácať aj istinu s tým, že znížené splátky budú 
trvať po dobu desiatich rokov. Po uplynutí  tejto doby má nájomca možnosť 
prenajatý byt odkúpiť, alebo zostatkovú hodnotu môže naďalej financovať 
splátkami. 

Investori Priemyselného parku – Západ prejavili záujem odkúpiť 10 nadštandardných  
bytov, čím by sa získali finančné prostriedky  na údržbu objektu. 

K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 311/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za – 1 sa zdržal  
 
 

- k bodu 3 -  
,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

a zamestnancov útvaru hlavného kontrolóra na I. polrok roku 2006“ 
 
 Ing. Jana Michalíčková, hlavná kontrolórka predložila návrh  kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra. 
 K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu a zároveň požiadal prítomných o ich prípadné požiadavky a návrhy. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 312/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

- k bodu 4 – 
,, Správa o používaní finančných prostriedkov  v MHD Prievidza“ 

 
 Ing. Pavel Pařízek, riaditeľ dopravného závodu, informoval prítomných 
o používaní finančných prostriedkov mesta  Prievidza v MHD Prievidza za obdobie 
január – september 2005. Priblížil výsledky hospodárenia za rok 2005 a predniesol 
návrh na financovanie MHD Prievidza na rok 2006. 
 K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu a zároveň požiadal prítomných o ich prípadné pripomienky. Nakoľko 
poslanci k správe neuviedli žiadne návrhy, MsZ prijalo k bodu rokovania uznesenie 
č. 313/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:  24 poslancov za – 5 sa zdržalo  
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- k bodu 5 – 
,, Návrh na II. úpravu rozpočtu  DD – DPD na rok 2005“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD – DPD, prítomných oboznámil s obsahom 
správy k návrhu na II. úpravu rozpočtu DD – DPD v Prievidzi na rok 2005. 
 
K prejednávanému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 314/05, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 – 
,,Návrh na II. úpravu rozpočtu KaSS na rok 2005“ 

 
 Pán Peter Paulík, riaditeľ KaSS, oboznámil prítomných o činnosti KaSS v roku 
2005 a o návrhu II. úpravy rozpočtu KaSS na rok 2005. Poznamenal, že od 1. júna 
2005 bola spustená do prevádzky  Mestská knižnica. Z tohto dôvodu požiadal 
o navýšenie rozpočtu KaSS Prievidza na rok 2006 o čiastku 700 tis. Sk na 
prevádzkovanie knižnice, chod prevádzky KaSS a Silvester 2005. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 315/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 – 
Návrh na I. úpravy rozpočtu príspevkovej organizácie 

,,Správa majetku mesta Prievidza na rok 2005“ 
 
 Ing. Marián Kobárik, riaditeľ SMMP, prítomných oboznámil s obsahom návrhu 
I. úpravy rozpočtu príspevkovej organizácie SMMP. Uviedol, že návrh rozpočtu je 
predkladaný ako vyrovnaný. 
 K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu, do ktorej sa zapojila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, 
a zaujímala sa o predaj jednoizbového bytu na Ul. B. Björnsona. Ing. Marián Kobárik, 
riaditeľ SMMP, uviedol, že na uvedený byt bola vyhlásená aukcia, ktorá nebola 
úspešná, neprihlásil sa žiadny záujemca. Cena bytu sa na návrh MsR znižuje z 300 
tis. Sk na 150 tis. Sk a bude vyhlásená nová aukcia. 
 Helena Dadíkova, poslankyňa MsZ, sa spýtala, kde je vykrytý schodok 800 tis. 
Sk vytvorený nedoplatkami za odpredaje a nájomné, keďže návrh je predkladaný ako 
vyrovnaný. Riaditeľ SMMP reagoval, že vyrovnanie tohto schodku je zabezpečené. 
 K prejednávanému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 316/05, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
    
 

- k bodu 8 –  
,, Návrh na V. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2006“  

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, prítomným predložila 
a podrobne informovala o návrhu V. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005. 
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Uviedla, že na základe potrieb mesta je potrebné zvýšiť výdavkovú časť rozpočtu 
o čiastku  3,5 mil. Sk, ktorá bude použitá nasledovne: 

- dofinancovanie výmeny vodovodu DN 80 za DN 300 pre stavbu R.O.C vo 
výške max. 2,0 mil. Sk (oddiel 04.4.3. položka 717001); 

- dobudovanie parkovacích miest na Ul.J.I.Bajzu vo výške 1,0 mil. Sk (oddiel 
04.5.1. položka 717001); 

- transfer na rozvoj basketbalového športu v meste 500 tis. Sk 
(odd.08.1.0.položka 642002); 

 
Príjmovú časť rozpočtu zvýšiť o čiastku 3,5 mil. Sk nasledovne: 

- prevod z fondu rozvoja bývania vo výške 3,0 mil. Sk  (pol.454-prevod  z  
      FRB); 
- zvýšenie príjmov v položke podielovej dane o čiastku 500 tis. Sk  
      (pol.111003); 

 
Celková bilancia rozpočtu po V. úprave rozpočtu :  

Príjmová časť rozpočtu:  753 363 tis. Sk 
v tom: príjmy    596 022 tis. Sk 
príjmové finančné operácie 157 341 tis. Sk 

 
Výdavková časť rozpočtu:  753 363 tis. Sk 
v tom: výdavky   726 518 tis. Sk 
výdavkové finančné operácie   26 845 tis. Sk. 

 
 
 Ing. arch.  Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, odporučil 
zabezpečenie parkoviska na Ul. I. J. Bajzu a nie vybudovanie parkovacích miest na 
Ul. M Rázusa. Ďalej poznamenal, že vybudovanie parkovacích miest na Ul. P. J. 
Šafárika zatiaľ neodporúča, nakoľko sa v tejto časti pripravuje rekonštrukcia 
inžinierskych sieti a oprava parovodu. Poslanci VVO č. 3 s týmto návrhom súhlasili. 
 K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 317/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.      
Hlasovanie: 28 poslancov za 1 sa zdržal 
 
 

- k bodu 9 – 
,,Návrh  doplnku č. 3 k VZN č. 57/2001 o nakladaní s KO  

na území mesta Prievidza“ 
 

 Ing. arch. Vladimír Falat ďalej predložil Návrh doplnku č. 3 k VZN č. 57/2001 
o nakladaní s KO na území mesta Prievidza. 

K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu a zároveň požiadal prítomných o ich prípadné pripomienky. Nakoľko 
poslanci k návrhu neuviedli žiadne návrhy, MsZ prijalo k bodu rokovania uznesenie 
č. 318/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:  28 poslancov za  
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- k bodu 10 - 
,,Návrh na názov novej ulice na území mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval, že z dôvodu 
zmien vlastníckych vzťahov  k nehnuteľnostiam nachádzajúcich sa v neobývanej 
časti mesta Staré mesto – bývalé združené stavby AGROSPOL, PPD Prievidza 
s pôvodnou adresou Nábrežie sv. Cyrila, vznikla potreba označiť novú ulicu pre 
orientáciu v tejto oblasti. Podľa upraveného tlačového výstupu z digitálnej mapy je 
nutné určenie nových adries pre budovy a príjazd z existujúcej komunikácie, ktorá sa 
napája križovatkou na Cestu pod Banskou. Evidencia budov MsÚ navrhla pre novú 
ulicu názov Nádvorie. MsR odporučila schváliť názov novej ulice:  Ulica na nádvorí. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 319/05, ktoré tvorí prílohu 
tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 3 sa zdržali  
 
 

- k bodu 11 - 
,,Diskusia pre občanov“ 

 
 V diskusii pre občanov vystúpila Veronika Oboňová, členka Malého 
parlamentu a oboznámila prítomných s najbližšími podujatiami, ktoré sa budú konať 
na území mesta ako napríklad Šarkanšou.  
 
 

- k bodu 12 -  
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 – Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 

 
 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, oboznámil prítomných 
o potrebe rozšírenia organizačnej štruktúry MsÚ o dve pracovné pozície: 
1.) Manažér kvality – zavedením SMK a jeho uplatňovanie v doterajšej etape 
najmä systémových procesov /manažér kvality, dokumentaristika a pod./ bolo 
zabezpečené na úrovni riaditeľov sekretariátov popri primárnych úlohách 
a povinnostiach. V prípade zachovania existujúceho stavu je možné predpokladať 
spĺňanie kritérií normy, no na jej dolnej hranici, bez možného využitia dynamiky, ktorú 
SMK predpokladá a umožňuje. Pracovná pozícia je navrhnutá vytvoriť v odbore 
vnútornej správy v priamej podriadenosti  jeho vedúceho. 

K tomuto návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 320/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
2.) Referent pre výkon dozoru nad dodržiavaním zákona o hazardných hrách 
– pracovná pozícia bude vytvorená v odbore daní, poplatkov, obchodu a služieb. 

K prejednávanému bodu rokovania Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu, do ktorej sa zapojila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, 
a zaujímalo ju, či pod dohľad referenta bude spadať aj kontrola veku osôb, ktoré 
využívajú tieto služby.  Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, že 
i táto kontrola spadá do kompetencie referenta pre výkon dozoru v súčinnosti s MsP. 

K tomuto návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 321/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.    
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Bod č. 2 – Návrh doplnku č. 1 K VZN č. 52/2000 
o Mestskej polícii mesta Prievidza 

 
JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval prítomných o návrhu doplnku 

č. 1 k VZN č. 52/2000 o Mestskej polícii mesta Prievidza. 
 K tomuto bodu rokovania MsZ prijalo uznesenie č. 322/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.   
 

Bod č. 3 – Žiadosti o odpredaj nehnuteľností 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, povedal, že v roku 2003 vyzval podnikateľov 
podnikajúcich na území mesta Prievidza, aby predkladali svoje návrhy na využitie 
priestoru v k. ú. Prievidza v lokalite Ukrniská.  Dňa 18. 10. 2005 predložili svoj 
spoločný zámer pán Zdenko Beljanský a  pán Struhár zástupca I. Miniatur golf clubu 
Prievidza. Majú záujem o vybudovanie minigolfového ihriska  a relaxačného parku  
s detskými ihriskami, basketbalovými  ihriskami v lokalite Ukrniská. Pán Z. Beljanský 
má záujem o odkúpenie časti pozemku o výmere približne 500m2 na výstavbu 
objektu s reštauráciou, ubytovacou časťou a vybudovanie parkoviska. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, odporučil schválenie tohto projektu, tak aby sa v zime 
realizovalo položenie minigolfového ihriska a na jar sa dokončila úprava okolia 
a osadenie lavičiek. 
 Stanislav Rajnoha, poslanec MsZ, pochválil realizátorov projektu a odporučil 
im pred zväčšovaním a čistením rybníka konzultovať tieto práce s Odborom 
životného prostredia pri Obvodnom úrade v Prievidzi, nakoľko sa v rybníku 
v minulosti nachádzali vzácne druhy  živočíchov a rastlín.  
 Mgr. Katarínu Bubnášovú, poslankyňu MsZ, zaujímalo, kto bude udržiavať 
čistotu a kosenie trávnikov v tomto areáli, či to budú zabezpečovať nájomníci alebo 
prostredníctvom mesta spoločnosť TEZAS, spol. s r. o. Pán Beljanský reagoval na 
tento dotaz a zaručil, že všetky čistiace a udržiavacie práce budú v správe nájomcov. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa pýtala ako to bude s finančnými 
príspevkami mesta na tento projekt.  Pán Beljanský informoval, že mesto sa na 
financovaní projektu nebude podieľať, žiadajú len o schválenie predaja pozemku 
o výmere 500 m2 a prenájom pozemkov na 30 rokov. 
 Ing. Ivan Mečiar, poslanec MsZ, sa informoval či bude návšteva tohto areálu 
spoplatnená.  Pán Beljanský, uviedol, že samostatná návšteva v areáli nebude 
spoplatnená, poplatok bude vyrubený len na užívanie miniatur golfového ihriska 
a minigolfového ihriska podľa sadzobníka.  

K tomuto bodu rokovanie prijalo MsZ uznesenie č. 323/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Ďalšia predložená žiadosť sa týka odpredaja objektu na Športovej ulici 38, 
Prievidza pánovi Pavlovi Machovi. MsR odporučila odpredaj  objektu na Športovej ul. 
38, Prievidza pánovi Pavlovi Machovi  s tým, že zachová pôvodnú nájomnú zmluvu 
pre chránenú šijaciu dielňu, ktorá je zriadená v tomto objekte. 

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 324/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 proti, 1 sa zdržal  
 
 V ďalšej žiadosti ide o odpredaj pozemku v k. ú. Prievidza pre Ing. Romana 
Gotzla, Prievidza, za účelom vybudovania prístupovej komunikácie pre individuálnu 
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bytovú výstavbu, za cenu 1,- Sk s tým, že do kúpnej zmluvy bude zakotvený záväzok 
kupujúceho, že na vlastné náklady vybuduje prístupovú komunikáciu. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 325/05, ktoré tvorí prílohu 
tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, predložila žiadosť MUDr. Júliusa Mikulu o splátkový 
kalendár na úhradu kúpnej ceny na obdobie piatich rokov v mesačných splátkach, za 
predaj nehnuteľností schválených uznesením MsZ č. 206/05 dňa 28. 06. 2005. 
 K prerokovanému bodu prijalo uznesenie č. 326/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za a 2 sa zdržali.  
   
 Ďalšia predložená žiadosť sa týkala zrušenie záložného práva na objekt v k. ú. 
Prievidza odpredané Kúpnou zmluvou č. 45/02 pre pána Pavla Silného. Ťarchu žiada 
zrušiť z dôvodu zlej finančnej situácie. Jeho zámerom je nehnuteľnosti predať 
spoločnosti Sachiel, s. r. o., ktorá časť kúpnej ceny /vo výške pohľadávky mesta/  
uhradí formou úveru na účet mesta.  
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 327/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, oboznámila prítomných 
so žiadosťou Bc. Juraja Melišku a manž. Evou, bytom Veľká Čausa č. 25, o zrušenie 
predkupného práva na pozemku v k. ú. Prievidza odpredaného kúpnou zmluvou č. 
11/04. Ťarchu žiada zrušiť z dôvodu ručenia predmetnými nehnuteľnosťami pri 
čerpaní pôžičky na rekonštrukciu objektu na parc. č. 3521/2. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 328/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 
 V ďalšej žiadosti sa prerokovával predaj objektu OV 5000 na Ul. Ľ. Ondrejova 
a pozemku pod budovou. Prednostné právo na odkúpenie nebytových priestorov 
v zmysle uzatvorených nájomných zmlúv majú spoločnosti COOP Jednota Prievidza 
a K&J MARKET, s. r. o. 
 K tomuto bodu rokovania Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril rozpravu do 
ktorej sa zapojila Jana Vršková, poslankyňa MsZ, a požiadala o bližšie vysvetlenie 
tejto situácie. Pýtala sa čo je hlavným kritériom na odpredaj tohto objektu. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, oboznámil prítomných, že spoločnosť COOP Jednota 
Prievidza predložila ponuku vyplatenie 10 mil. Sk ihneď a 12,5 mil. Sk do jedného 
mesiaca od podpísania zmluvy. Spoločnosť ELDE, s. r. o., ponúkla za odpredaj 24,5 
mil. Sk, ktoré chce splácať mesačnými splátkami po dobu troch rokov. Ing. arch. 
Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, upozornil, že pokiaľ sa na 
rekonštrukciu objektu budúceho DD – DPD na Ul. M Rázusa v Prievidzi majú byť 
použité finančné prostriedky z predaja objektu OV 5000, s ktorou sa plánuje začať 
v druhej polovici roku 2006, je výhodnejšia ponuka spoločnosti COOP Jednota 
Prievidza. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 329/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.   
Hlasovanie: 26 poslancov za 1 proti, 2 sa zdržali     
 
 K žiadosti o odkúpenie objektu OV 5000, na Ul. Ľ. Ondrejova spoločnosťou 
ELDE, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 330/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
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Hlasovanie: 2 poslanci za, 22 proti, 3 sa zdržali 
 
 K prideleniu finančných prostriedkov z odpredaja objektu OV 5000, na Ul. Ľ. 
Ondrejova na rekonštrukciu objektu budúceho DD – DPD na Ul. M. Rázusa 
v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 331/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 sa zdržal 
 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, prítomných oboznámila so 
žiadosťou pána Radoslava Hanzela – Radeva, Nová 22/7, Kanianka o predĺženie 
nájomnej zmluvy na prenájom pozemkov v k. ú. Prievidza do roku 2020 a zároveň 
rozšírenie účelu nájmu a záber pozemku počas zimnej sezóny od 01. 11.  do 31. 03. 
vo výmere 159 m2, na prevádzkovanie terasy s demontovateľným prístreškom za 
symbolickú 1,- Sk.  

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 332/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 3 poslanci za, 22 proti, 2 sa zdržali 
 
 Ďalej sa prerokovávala žiadosť p. Radoslava Hanzela – Radeva o predĺženie 
Nájomnej zmluvy č. 5/2005 na prenájom pozemkov v k. ú. Prievidza na obdobie od 1. 
4. 2005 do 31. 12. 2009, ku ktorej prijalo MsZ uznesenie č. 333/05, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 proti a 4 sa zdržali 
 
 K bodu rokovania o rozšírenie účelu nájmu o záber pozemku vo výmere 159 
m2 počas zimnej sezóny od 01. 11. 2005 do 31. 3.  za účelom prevádzkovania terasy 
a umiestnenie demontovateľného prístrešku počas zimnej sezóny s výškou nájmu  
5 tis. Sk/mesiac, MsZ prijalo  uznesenie č. 334/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1poslanec za, 26 proti 
 
 Ing. Viola Čmiková , vedúca majetkového oddelenia, informovala o výsledku 
verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy na prevod 
nehnuteľnosti, vyhlásenej mestom Prievidza dňa 20. 09. 2005. 
V zmysle uznesenia MsR č. 438/05 zo dňa 11. 10. 2005 sa víťazom verejnej 
obchodnej súťaže stala spoločnosť GAZZA, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. A. 
Hlinku č. 8, ktorá predložila návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na pozemky v k. ú. 
Prievidza, parc. č. 2157/22 vo výmere 137 m2, podľa zamerania geometrickým 
plánom č. 208110/2005 a parc. č. 2157/1 vo výmere 39 m2 s kúpnou cenou 180,- 
Sk/m2, s účelom využitia na zabezpečenie stavby pri rekonštrukcii bývalého hotela 
Zobor a bezpečnosti verejnosti a s termínom zaplatenia kúpnej ceny v deň podpisu 
kúpnej zmluvy.  
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 335/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, ďalej informovala 
o výsledkoch verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy na 
prevod nehnuteľnosti, vyhlásenej mestom Prievidza dňa 20. 09. 2005. 
V zmysle uznesenie MsR č. 437/05 zo dňa 11. 10. 2005 sa víťazom verejnej 
obchodnej súťaže stali Jozef Drexler a manž. , bytom Prievidza, Ul. A Škarvana č. 
364/2, ktorí predložili návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na časť pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 2755 vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým 
plánom /približne 35 m2/ s kúpnou cenou 165,- Sk/m2, s účelom využitia na zriedanie 
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okrasnej záhradky a s termínom zaplatenia kúpnej ceny do 15 dní od podpísania 
kúpnej zmluvy. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 336/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie. 25 poslancov za 
 
 Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, oboznámila 
prítomných o výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie 
zmluvy na prevod nehnuteľnosti, vyhlásenej mestom Prievidza dňa 20. 09. 2005. 
V zmysle uznesenia MsR č. 439/05 zo dňa 11. 10. 2005 sa víťazom verejnej 
obchodnej súťaže stal Ján Kotian, bytom Prievidza Mariánska ul. č. 13/ 7, ktorý 
predložil návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na časť pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. 
č. 3120/1 vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým plánom /približne 
355 m2/ s kúpnou cenou 165,- Sk/m2, s účelom využitia na rozšírenie záhrady 
a s termínom zaplatenia kúpnej ceny do 15 dní od podpísania kúpnej zmluvy. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 337/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie. 25 poslancov za 
 

Bod 4. – Vyradenie hmotného majetku z evidencie majetku mesta 
 

 V nasledovnom bode rokovanie informovala Ing. Viola Čmiková, vedúca 
majetkového oddelenia, o vyradení hmotného majetku – sekundárnych rozvodov 
v okruhu výmenníkových staníc č. 13, 14, 15 na sídlisku Zapotôčky , z evidencie 
majetku mesta v celkovej obstarávacej cene 3 410 491,- Sk dôvodu rekonštrukcie 
rozvodov. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 338/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 
 

Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o objekte na 
Ul. A. Stodolu – bývalý areál MŠ – na odkúpenie tohto objektu aj s pozemkom boli 
zaslané dve žiadosti, spoločnosti: AAA AUTO, s. r. o., Bratislava a CABTECH, s. r. 
o., Handlová. Na nehnuteľnosti bol vypracovaný znalecký posudok  v sume 16, 5 mil. 
Sk. V predošlom období bola vyhlásená aukcia na odpredaj týchto objektov, ktorá 
bola neúspešná. Okrem objektu a pozemok v rozlohe 9 175 m2, sa v tomto areáli 
nachádza aj objekt vo vlastníctve mesta Bojnice. Spoločnosť AAA AUTO, s. r. o., 
Bratislava ponúka za odpredaj tohto majetku sumu 8, 3 mil. Sk a spoločnosť 
CABTECH, s. r. o., Handlová v prípade schválenia odkúpenia ponúka sumu 7 mil. 
Sk. Druhá alternatíva jej žiadosti je prenájom týchto priestorov na obdobie 20 rokov 
s ročným nájmom 100 tis. Sk. 
 K žiadosti spoločnosti AAA AUTO, s. r. o., so sídlom Bratislava, Hradská 2, 
prijalo MsZ  uznesenie č. 339/05, ktoré tvorí prílohu zápisnicu, kde MsZ schvaľuje 
predaj nehnuteľnosti na Ul. A. Stodolu v k. ú. Prievidza, súpisné č. 20159 a pozemku 
parc. č. 1219/1 vo výmere 9 175 m2 pre spoločnosť AAA AUTO, s.r.o., so sídlom 
Hradská 2, Bratislava za kúpnu cenu 8, 3 mil. Sk. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 6 sa zdržalo 
 
 K žiadosti spoločnosti CABTECH, s. r. o., Handlová prijalo MsZ uznesenie č. 
340, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 20 poslancov proti, 5 poslanci sa zdržali 
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Bod č. 5 – Zrušenie príspevkovej organizácie SMM Prievidza a zriadenie s. r. o.  
 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala prítomných  
o návrhu na založenie obchodnej spoločnosti  Správa majetku mesta Prievidza, s. r. 
o. v skratke SMMP, s. r. o. so sídlom v Prievidzi, Hviezdoslavova ul. č. 3 za účelom 
zabezpečenia výkonu správy hnuteľného a nehnuteľného majetku mesta, pre 
zabezpečenie prevádzkovania zverených nehnuteľností  a zariadení a modernizáciu, 
údržbu a opravy majetku mesta (bytového, nebytového fondu a ostatných budov), 
pričom peňažný vklad mesta Prievidza ako jediného spoločníka do základného 
imania spoločnosti je 200 000,- Sk a orgány spoločnosti sú valné zhromaždenie 
a konateľ, ktorého funkciu bude vykonávať Ing. Ján  Ďuračka, nakoľko túto funkciu 
odmietla JUDr. Katarína Macháčková, poslankyňa MsZ, z dôvodu časovej 
vyťaženosti. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 341/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali   
 
 Ďalej MsZ prijalo uznesenie č. 342/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice, 
k schváleniu návrhu na peňažný vklad do základného imania základnej obchodnej 
spoločnosti  SMMP, s. r. o., so sídlom Hviezdoslavova ul. č. 3, Prievidza vo výške 
200 000,- SK, a Ing. Jána Ďuračku za prvého konateľa spoločnosti. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali   
 
 V nasledovnom bode MsZ schválilo predaj mestskej príspevkovej organizácie 
Správa majetku mesta Prievidza ako podniku v zmysle § 5 Obchodného zákonníka 
novovytvorenej obchodnej spoločnosti SMMP, s. r. o., so sídlom v Prievidzi za cenu 
určenú na základe údajov o súhrne vecí, práv a záväzkov uvedených v účtovnej 
evidencii predávaného podniku ku dňu predaja a tiež schválenie zrušenia mestskej 
príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza, so sídlom v Prievidzi, 
Hviezdoslavova ul. č. 3, IČO 37916246 dňom 31. 12. 2005. 
 K prerokovanému bodu prijalo MsZ uznesenie č. 343/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za   
 

Bod č. 6 – Informácia o vyhodnotení verejnej súťaže 
v tepelnej energetike 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, oboznámila prítomných, 
že dňa 1. 8. 2005 prebehlo prvé rokovanie s uchádzačmi ohľadom koncepcie rozvoja 
mesta v tepelnej energetike. Ponuky bolo potrebné doručiť v termíne do 31. 08. 
2005. Do tohto termínu boli odovzdané štyri ponuky. Otváranie obálok sa uskutočnilo 
dňa 01. 09. 2005 pod dohľadom osemčlennej komisie. Najlacnejšia ponuka bola od 
spoločnosti EKOSAL trading, s. r. o. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 344/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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Bod č. 7 – Informácia o možnosti zriadenia hospicu na území mesta 
 

 PhDr. Tatiana Poliaková, vedúca odboru starostlivosti o občana, predniesla 
informáciu o možnosti zriadenia hospicu na území mesta Prievidza, oboznámila 
prítomných s charakteristikou, podmienkami zriadenia a personálnymi potrebami. 
 K prejednávanému bodu programu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril 
rozpravu, do ktorej sa zapojil MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, navrhol, 
že realizáciou projektu ,,HOSPIC“ by mala byť poverená jedna osoba, ktorá by to 
všetko zastrešila. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, podala návrh, či by sa hospic 
nemohol zriadiť v niektorom z pavilónov Nemocnice s poliklinikou v Bojniciach. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, navrhol, aby sa touto myšlienkou zaoberala PhDr. 
Poliaková s Ing. Kollárom, DD – DPD, tak, aby našli možnosti financovania zo štátu. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 345/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 8 – Dotazník na vykonanie prieskumu sociálnej situácie seniorov 
 
 PhDr. Tatiana Poliaková, vedúca odboru starostlivosti o občana, oboznámila 
prítomných  o cieľoch kvality pre rok 2005, ktoré si stanovil odbor starostlivosti 
o občana. Jedným z cieľov je vykonanie prieskumu sociálnej situácie a riešenie 
potrieb seniorov na území mesta Prievidza. Cieľom tohto prieskum je získať 
informácie o kvalite života občanov  dôchodkového veku. 
 Vyplnenie dotazníka bude anonymné a informácie budú využité pre potreby 
sociálneho oddelenia Mestského úradu, ktoré ich použije k zlepšeniu poskytovania 
služieb vo vzťahu k občanom dôchodkového veku.  
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 346/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 9 – Informácia o liste VNG Leipzig – akcie PTH, a. s. 
 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval prítomných o liste zo dňa 30. 08. 
2005 spoločnosti  VNG Leipzig, v ktorom doručili ponuku s dvoma alternatívami na 
odpredaj akcií spoločnosti PTH, a. s. vo vlastníctve mesta. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 347/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Ako povedal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 1. alternatíva sa týkala odpredaja 2% 
akcií spoločnosti PTH, a. s. vo vlastníctve mesta, za cenu 530 tis. SK/ 1% akcií, čím 
by spoločnosť VNG Leipzig získala 51% akcií spoločnosti, s tým sa predpokladá 
prevzatie podnikového riadenia.  Mesto Prievidza by stratilo kontrolu nad 
spoločnosťou PTH, a. s.  

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 348/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 2. alternatíva sa týkala odpredaja 17% akcií spoločnosti PTH, a. s. vo 
vlastníctve mesta za cenu 530 tis. Sk/ 1% akcií. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
upozornil, že toho času mesto Prievidza vlastní 51% akcií spoločnosti PTH, a. s.  
a spoločnosť VNG Leipzig je vlastníkom 49% akcií. Ak by mesto predalo 17% akcií 
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nemôže na základe Patronátneho vyhlásenia  poskytovať záruku na úver. Na 
základe toho požiadal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, Ing. Katarínu Baškovú, 
vedúcu ekonomického odboru o overenie podmienok Patronátneho vyhlásenia.  
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 349/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
 Ing. Igor Detko, poslanec MsZ, navrhol zrušenie uznesenia č. 166/05 zo dňa 
26. 04. 2005. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 350/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 10 – Dobudovanie parkoviska na Ul. M. Rázusa 
 
 Tento bod rokovania bol prerokovaný v bode č. 8 programu MsZ a bolo 
k nemu prijaté uznesenie č. 317/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
 

Bod č. 11 – Informácia o rokovaniach s investormi so záujmom 
 o výstavbu bytov 

  
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, informoval 
o rokovaniach s investormi so záujmom o výstavbu bytov v meste Prievidza. Záujem 
prejavilo päť spoločností a každá prejavila záujem o inú lokalitu na výstavbu bytov 
a to nasledovne:  
VAVRICA ARCHITEKT, s. r. o., Lazaretská 7, 811 08 Bratislava, lokalita pri športovej  

 hale – polyfunkčný objekt s bytmi;  
KASKÁDA SK, spol. s r. o., Jánošíkova 1310/24, 972 01 Bojnice, lokalita na uliciach  

Bajzu a Šafárika – nižšia bytová zástavba;  
STAVOMONTÁŽE Prievidza, s. r. o., Kalinčiakova 5, 971 01 Prievidza, lokalita  

Gazdovská ulica, Necpaly – štvorpodlažný objekt;  
HANT Bratislava, a. s. so sídlom Považské Podhradie 77, 017 04 Považská Bystrica,  

lokalita pri Zimnom štadióne – polyfunkčný objekt s bytmi; 
OSP Prievidza, a. s., Košovská cesta 24, 971 01 Prievidza, lokalita na Ul. Š. Králika  

a Baníckej ul. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 351/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Bod č. 12 – Informácia o slnečných kolektoroch a možnostiach ich využitia  
 na objektoch mesta 

 
  

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, oboznámil 
prítomných o slnečných kolektoroch a možnostiach ich využitia na objektoch mesta: 
DD DPD Prievidza, III. ZŠ Ul. S. Chalupku, Športová hala a Zimný štadión 
v Prievidzi; na výrobu teplej úžitkovej vody a dohrev bazéna prostredníctvom 
solárnych kolektorov. Finančné prostriedky na realizáciu projektu budú čerpané 
z fondov EÚ. Celkové náklady  sú 16,2 mil. Sk, z toho 85% budú dotácie z fondov 
EÚ. 
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 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 352/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

Bod č. 13 – Informácia o štúdii ,,Pešia zóna na Ul. A. Hlinku“ 
 

Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia územného plánu, živ. prostredia 
a reg. rozvoja, prostredníctvom diaprojekcie oboznámil prítomných s prípravou 
projektu  "Pešia zóna Ul. A. Hlinku". MsR odporučila vyvolať spoločné rokovanie 
s Rehoľou piaristov a hľadať možnosti viac zdrojového financovania obnovy exteriéru 
kultúrnej pamiatky piaristického kostola. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 353/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta uložil prednostovi MsÚ úlohu, vyvolať 
rokovania s Rehoľou piaristov o spolupráci pri realizácii projektu. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

Bod č. 14 – Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o finančný príspevok 
 
 Ing. Mgr. Michal Mladý, zástupca primátora, prezentoval prítomným 
požiadavku Slovenského rybárskeho zväzu o  poskytnutie finančného príspevku vo 
výške 22 000,- Sk na nákup rýb, určených na lov z mestskej fontány pre deti, počas 
vianočných trhov mesta Prievidza s tým, že finančné prostriedky budú zaradené do 
najbližšej úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 354/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 15 – Návrh na zmenu zapisovateľky finančnej komisie MsZ 
 

 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, predniesol návrh na zmenu zapisovateľky 
finančnej komisie MsZ Ing. Petry Briatkovej počas materskej dovolenky. MsZ 
schvalilo zmenu uzn. č. 15/2003 zo dňa 3.1.2003 o určení členov finančnej komisie 
MsZ a za zapisovateľku finančnej komisie zvolilo Ing. Martinu Minichovú. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 355/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 16 – Termín mimoriadneho MsZ 
 

 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, oboznámil prítomných s termínom riadnej 
MsR a mimoriadneho MsZ a to nasledovne: MsR: 22. 11., 13. 12. 2005; 

                MsZ: 6. 12. 2005. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 356/05, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 17 – Delegovanie zástupcu mesta do Rady školy 
 

 Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, predniesol informáciu o skončení 
funkčného obdobia Rady školy pri Združenej strednej škole stavebnej v Prievidzi 
dňom 26. 11. 2005 a podal návrh na delegovanie zástupcu mesta do Rady školy pri 
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Združenej strednej škole stavebnej v Prievidzi JUDr. Kataríny Macháčkovej na 
funkčné obdobie počínajúc dňom 27. 11. 2005; 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 357/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1poslanec sa zdržal 
 
 

Bod č. 19 – Informácia o otvorení mimoúrovňovej križovatky I/64 a III/05062 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, oboznámil prítomných o otvorení 
mimoúrovňovej križovatky, križovanie ciest I/64 a III/05062, ktoré sa uskutoční dňa 
10. 11. 2005 o 11. 00 hod, za účasti Ing. Pavla Prokopoviča, Ministra dopravy, pôšt 
a telekomunikácii SR. 
  

Bod č. 20 – Informácia o investičných zámeroch  - 
Nemocnica s poliklinikou Bojnice 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, oboznámil prítomných, že mesto na základe 
schváleného uznesenia je pripravené prevziať všetky záväzky ohľadne Nemocnice 
s poliklinikou v Bojniciach, ale zastupiteľstvo TSK pri prerokovaní zámeru nebolo 
uznášaniaschopné. 
 

Bod č. 21 – Výstavba umelej hracej plochy 
 

Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít MsÚ, podal 
informáciu k výstavbe umelo – trávnatého mini – ihriska a o položení umelej trávy na 
existujúcu asfaltovú plochu v areáli  Základnej školy na Ul. energetikov, Prievidza. 
Cena realizácie položenia trávnatej plochy na už existujúce asfaltové ihrisko je cca 
2 000 000,- Sk bez DPH. 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 358/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
  

Bod č. 22 - Žiadosť  Hornonitrianskeho basketbalového klubu o poskytnutie 
finančného príspevku na rok 2005. 

  
 Tento bod rokovania bol prerokovaný v bode č. 8 programu MsZ. Ide 
o transfer   na rozvoj basketbalového športu v meste 500 tis. Sk (odd.08.1.0.položka 
642002) a bolo k nemu prijaté uznesenie č. 317/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
 
 
 

Bod č. 18 – Stanovisko Komisie pre uplatňovanie úst. zák. č. 357/2004 Z. z. 
 

Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, podal návrh, aby časť rokovania MsZ 
bodu programu – Stanovisko Komisie pre uplatňovanie úst. zák. č. 357/2004 Z. z. 
bola neverejná. Následne všetci prítomní, okrem poslancov MsZ,  opustili rokovaciu 
sálu.  
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Poslanci MsZ následne pristúpili k tajnému hlasovaniu. Bolo vydaných 29 
hlasovacích lístkov.  Po skončená tajného hlasovania bola otvorená hlasovacia urna 
a výsledky tajného hlasovania boli nasledovné: 

za: 2 
proti: 7 
zdržal sa: 3 
neplatné: 17  

 
Týmto hlasovaním rozhodli poslanci MsZ, aby ROZHODNUTIE vydané 

v zmysle čl. 9 bod č. 6 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov nenadobudlo právoplatnosť.  

Zápisnica z tajného hlasovania a hlasovacie lístky sú prílohou zápisnice. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenia č. 359/05 s hlasovaním: 26 

poslancov za, 1 poslanec proti, 2 sa zdržali a uznesenie 360/05, ktoré tvoria prílohu 
zápisnice. 
 
 

- k bodu 12 -  
,,Interpelácie poslancov“ 

 
1. Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, požiadala o umiestnenie stojanu 

na bicykle v blízkosti budov MsÚ. 
 
2. Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, sa informoval na vysielanie 3. TV či je  

uzatvorená s káblovou televíziou. Ing. Igor Detko, poslanec MsZ, uviedol, že 
ide o terestrálne vysielanie a preto ho musia zaradiť do vysielania. Zástupca 3. 
TV odpovedal, že ide len o technické doriešenie, zmluva je už uzatvorená 
s SCC a INŠTAL. Mgr. Eva Henčelová, poslankyňa MsZ, sa spýtala či 3. TV 
pokryje vysielaním aj Veľkú Lehôtlu, Malú Lehôtku a Hradec. 

3.  Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, zaujímala sa o využitie finančného 
príspevku v sume 3 mil. Sk v prospech futbalového klubu Prievidza. K tomu sa 
vyslovil Ing. Igor Detko, poslanec MsZ, že tento finančný príspevok sa má 
využiť do konca roku 2005 a následne bude vypracovaná kompletná  správa 
o využití finančných prostriedkov v sume 3 mil. Sk.  

 
 

- k bodu 13 – 
,, Záver“ 

 
 V závere zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval všetkým prítomným 
poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského 
zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 10. 2005 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 

 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 

 
 
  
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
          Jana Vršková     MUDr. Gabriel Šimko, MPH 
            overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                            Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Bobková 
                referent pre servis MsR a MsZ 
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